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Abstract (en)
These intake and exhaust conduits of an in-line internal combustion engine fitted transversely into a motor vehicle are arranged with fixing flanges
(16-19) on a longitudinal side of the cylinder head - Uniflow principle - and form an integrally cast standard unit. At the same time each intake
conduit (7-10) and exhaust conduit (11-14) of these intake and exhaust conduits are paired on the fixing flanges. Between the intake and exhaust
conduits thus structured, thermal expansion slots (25-27) are provided in the fixing plates. <IMAGE>

Abstract (de)
Diese Ein- und Auslaßleitungen einer quer in ein Kraftfahrzeug eingebauten Reihen-Brennkraftmaschine sind mit Befestigungsflanschen (16-19) an
einer Längsseite des Zylinderkopfs angeordnet - Uniflow-Prinzip - und bilden eine gegossene Baueinheit. Dabei sind je ein Einlaßrohr (7-10) und
ein Auslaßrohr (11-14) dieser Ein- und Auslaßleitungen an den Befestigungsflanschen paarweise zusammengefasst. Zwischen den so gegliederten
Einlaß- und Auslaßrohren sind in den Befestigungsplatten Wärmedehnungsschlitze (25-27) vorgesehen.
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